
                          Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady 

Datum: 27. února 2025 v 8,30 hod.  v zasedací místnost provozní budovy na skládce Želechovice 

Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Petr Medáček, Mgr. Panaš Petr, Vacková Alena, Ing. Bešta 
Václav, Ing. Eva Hajná, Bc. Skružná Andrea, Bc. Čechová Martina, Motl Jiří, Ing. Červený Richard, 
Ing. Šenfeldr Tomáš, Cimrová Marie, Zubáková Venuše-jednatelka 

Předsedající: Ing. Medáček Petr-předseda Sdružení 

Zapisovatelka: Vacková Alena 

Program:  1) Zahájení, kontrola usnesení 
                   2) Hospodaření za období roku 2024  
                       a) návrh Závěrečného účtu vč. Zprávy auditora 
                       b) roční účetní závěrka 
                   3) Informace o hospodaření za leden 2025 + rozpočtové opatření č.1/2025 
                   4) Informace o průběhu VŘ na svoz DNO z členských obcí 2025-2027  
                   5) Informace k zadávacímu řízení – EIA projektu „gasifikace“ 
                   6) Informace k projektu „gasifikace“ 
                   7) Plán návštěv – svoz odpadů 
                   8) Informace OBCEJINAK.CZ 
                   9) Rozhodnutí v působnosti VH – valorizace 
                 10) Různé, diskuze a závěr 
 

Návrh na usnesení č. 15/99/2025: 
Program je schválen v předloženém návrhu. 

hlasování:  pro:  9   proti:  0   zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno 

Ad 1) Předseda provedl kontrolu usnesení. Nikdo nemá připomínky.  

 Rada bere kontrolu usnesení na vědomí 

Ad 2a) Pí. Zubáková, účetní Sdružení, seznámila radu s návrhem Závěrečného účtu za rok 2024 a 
se zprávou auditora. Veškeré materiály obdrželi členové rady k prostudování. 

Návrh na usnesení č. 15/100/2025: 
Rada Sdružení schvaluje a doporučuje členské schůzi Závěrečný účet za rok 2024 ke schválení 
jako souhlas s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 
hlasování:  pro:  9   proti:  0  zdržel se:   0 
Usnesení bylo přijato.  
 
Ad 2b) Pí. Zubáková provedla radu roční uzávěrkou za rok 2024 a protokolem o schvalování účetní 
uzávěrky.  Veškeré materiály byly radě doručeny k prostudování. Předseda finančního výboru (dále 
jen „FV“) Ing. Bešta seznámil radu se zprávou výboru o kontrole účetní závěrky a doporučeními FV 
ke schválení účetní závěrky za rok 2024, návrhy na rozdělení hospodářského výsledku za hlavní a 
vedlejší činnost a návrhy na převody finančních prostředků mezi bankovními účty sdružení. Údaje 
o účetní závěrce budou doplněny do Závěrečného účtu v bodě XI. Ostatní doplňující údaje. Zápis 
FV o výsledku kontroly podkladů a účetní závěrky je přílohou zápisu. 
 



Návrh na usnesení č. 15/101/2025:  

a)  Na základě předložených dokumentů účetní závěrky a kontrolních zjištění finančního výboru, 
Rada Sdružení schvaluje účetní závěrku za rok 2024 v předloženém znění.  

hlasování: pro:  9   proti:   0   zdržel se:   0 

Usnesení a) přijato 

b) Rada Sdružení schvaluje návrh FV na rozdělení výsledku hospodaření Sdružení za rok 2024 a 
to následovně: 
 - zisk ekonomické činnosti ve výši 2 578 896,70 Kč a 
  - zisk hlavní činnosti ve výši 1 311 558,88 Kč 
převést na účet nerozděleného zisku minulých období (účet 432) k zajištění financování 
budoucích investičních projektů. 
 
hlasování:  pro:  9   proti:   0  zdržel se:  0 

Usnesení b) přijato 

c) Rada Sdružení schvaluje převod finančních prostředků z bankovního účtu hospodářské 
činnosti na účet hlavní činnosti ve výši zisku hospodářské činnosti za rok 2024 po zdanění, tj. 
převod částky ve výši 2 578 896,70 Kč. 

hlasování: pro:  9  proti:  0   zdržel se:  0 

Usnesení c) přijato.   

Ad 3a) Pí. Zubáková seznámila radu s výsledky hospodaření za leden 2025, výsledkem je převaha 
příjmů nad výdaji ve výši 165 472,12 Kč. Zdrojem příjmů rozpočtu jsou úroky z termínovaných 
vkladů, s tímto souvisí výdaje rozpočtu – srážková daň z přijatých úroků. 
 
Návrh na usnesení č. 15/102/2025:  

Rada bere na vědomí. 

hlasování: pro:  9  proti:  0   zdržel se:  0 

Usnesení a) přijato 

Ad 3b) Pí. Zubáková seznámila radu s návrhem rozpočtového opatření č. 1/2025 – navýšení příjmů 
rozpočtu v návaznosti na schválené převody finančních prostředků – viz. pol. 4131 – převody 
z vlastních fondů podnikatelské činnosti (+ 633 896 Kč), navýšení výdajů na pol. 6121 – stavby 
(dokončení  plochy „dřevo“ vč. opěrné zdi (+ 333 896 Kč) a pol. 5171 – opravy a udržování – 
(+300 tis. Kč). 

Návrh na usnesení: Rada schvaluje rozpočtové opatření č 1/2025 v předloženém znění. Příjmy i 
výdaje se navyšují o 633 896,- Kč, vyrovnaný rozpočet ve výši 4 928 896,- Kč na straně příjmů i 
výdajů. 

hlasování:  pro:  9   proti:  0  zdržel se:  0 

Usnesení b) přijato 

 



Ad 4) Předseda Sdružení informoval radu s návrhem výzvy na výběrové řízení na sběr, svoz a 
odstranění nebezpečného odpadu z členských obcí pro období 1.4.2025 až 31.12.2027. Na základě 
mimořádného požadavku členských obcí budou místa svozu rozšířena o 2 stanoviště místních částí 
obce Bechlín a Hrobce (úhradu za km navíc uhradí obec, která o rozšíření požádala), likvidaci DNO 
hradí Sdružení. Výběrové řízení pro nás zajišťuje pí. Harantová. 

Usnesení č.15/103/2025:  
Rada nemá připomínky a bere informaci na vědomí. 
 
Ad 5) Předseda Sdružení seznámil členy rady s průběhem příprav zadávacího řízení na zpracování 
dokumentace EIA k projektu „gasifikace“, které pro nás zajišťuje pí. Harantová. Čekáme na 
odbornou specifikaci zadání, budou oslovení 3 zájemci pro zpracování EIA v průběhu měsíce 
března 2025. Jedná se o poptávkové řízení (cena cca 800 000,- Kč).  

Usnesení č.15/104/2025:  
Rada bere na vědomí. 
 
Ad 6) Předseda konstatoval, že v momentě zpracování návrhu zadávacího řízení k EIA bude toto 
předloženo k projednání a následnému odsouhlasení. V uplynulém období dále pokračovalo 
jednání s cementárnou ohledně umístění zařízení a následné spolupráci.  

Usnesení č.15/105/2025:  
Rada bere na vědomí. 

Ad 7) Členská schůze zadala úkol členům rady na uskutečnění min. 3 výjezdů k získání informací a 
poznatků z lokalit, kde si obce zajišťují svépomocí svoz odpadů z obcí. Padly návrhy na místa 
výjezdu: Mníšek pod Brdy, Pacov, Týnec nad Sázavou. Členové rady zašlou případné návrhy na 
místo výjezdu do 7. 3. 2025 pí. Zubákové. Realizace proběhne v termínu březen 2025, maximálně 
do 15. 4. 2025. Členové rady dostanou včas termín a místo výjezdu, aby se mohli rozhodnout, 
kterého se mohou účastnit. Doprava po vlastní ose. 

Usnesení č.15/106/2025: 
Rada bere na vědomí. 

Ad 8) Radě byla poskytnuta informace k rozhodnutí udělené Úřadem pro hospodářskou soutěž 
obci Mirošovice (pokuta na následné podepisování dodatků ke smlouvě). Materiál byl zveřejněn 
na stránkách „OBCEJINAK.CZ“. Rozhodnutí je přílohou zápisu a je na obcích jeho zvážení. 

Usnesení č.15/107/2025: 
Rada bere na vědomí. 

Ad 9) Předseda Sdružení přednesl návrh na usnesení o schválení smlouvy 17/2025  o provedení 
kontroly účetnictví a hospodaření za rok 2025 firmou LN – AUDIT s.r.o., Louny. Rada pověřuje 
předsedu Sdružení k jejímu podpisu. 
 
Návrh na usnesení č.15/108/2025: 
Rada pověřuje předsedu Sdružení k jejímu podpisu. 

hlasování:  pro:  9  proti:  0  zdržel se:  0 

Usnesení bylo přijato. 

 



Diskuze ke Sdružení  - není 

Ad 10) Jednání v působnosti valné hromady SONO PLUS, s.r.o. 

10a)  Předsedkyně DR přednesla, v závislosti na míře inflace za rok 2024, návrh na navýšení 
odměny jednatelů o 3 % ( cca o 660,- Kč měsíčně). 

Návrh na usnesení: č.15/109/2025: 
Odměna jednatelů se navyšuje o 3 % od 1. 3. 2025 

hlasování:  pro:  9  proti:  0  zdržel se:   0 
Usnesení a) bylo přijato. 

10 b) Jednatelka pí. Zubáková přednesla návrh na úpravu odměn členům dozorčí rady o 10 % 
s platností od března 2025. Poslední valorizace proběhla v roce 2022. 

Návrh na usnesení:  
Odměny členů DR se od 1.3.2025 navyšují o 10 %. 
Před hlasováním oznámili Mgr. Panaš, Ing. Hajná a Vacková vztah k projednávané věci. 

hlasování:  pro:  9     proti:   0   zdržel se:   0 
Usnesení b) bylo přijato. 
 
3) Jednatelka pí Zubáková informovala radu o probíhajícím výběrovém řízení na odvoz odpadních 
vod ze skládky, stará smlouva skončila s koncem roku.  Dále o poklesu návozu odpadů na skládku 
a s tím souvisejícími dopady do hospodaření společnosti. Proběhla porada se zaměstnanci, kteří 
byli informováni o výsledcích hospodaření předchozího roku. Rovněž byli vyzváni k součinnosti 
při likvidaci odpadních vod přímo na tělese skládky, předložení námětů ke zlepšení provozu 
skládky, ke snížení nákladů provozu apod. 

Ukončeno jednání v režimu VH SONO PLUS, s.r.o. 

Termíny jednání rady: 24. dubna a 12. června 2025 

Předběžný termín jednání členské schůze: 29. dubna 2025 (termín zatím neověřen, upřesněno bude 
v pozvánce)  

V Želechovicích dne 27. února 2025 

 

Předsedající: Ing. Petr Medáček                                                      ………………………………………………… 

Zapsal: Alena Vacková      

 

……………………………………………. 

Ověřovatel zápisu:                                                           

 

……………………………………………….                           


